
Zn: Or.0012.2.2OL9 Protokół Nr 2/2019

z posiedzenia Komisji Spraw.. Obywatelskich
Rady Gminy odbytego w dniu 08 lutego 2019 roku

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Bogusław Bartos, który na wstępie

powitał jej członków.
Śtwierdził ofi, iena stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udział bięrzę 5 radnych co

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Lista obecnoŚci radnych stanowi załqczniknr 1 do protokotu.

Następnie Bogusław Bartos powitał:
. Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,

- Księgową Publicznego ZaI<ładu opieki Zdrowotnej Krystynę Wedlechowlcz,
- Księgową oświaty Halinę Soboń,

-PrezósaGLKS Fałków Huberta Szymczyka,

Lista obecności stanowi zał'ącznknr 2

Następnie Przewodnicz4cy Komisji zwrócił. się o zgłaszatię zmian do

przesłanego wfaz z zaproszęniami porządku posiedzenia.
W związ\u z tym, ię tie zgł.oszorlo żadnych zmianporządek posiedzenia został przyjęty
j ednogłośnie w następuj ącynr brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwietdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3 . P rzyjęcie protoko łu z poprzedniego posiedzenia Komisj i.

 .PrzedłoŻętie sprawozdańa z działalności Publicznego Zal<Ładu opieki Zdrowotnej

w F.ałkowie zafjl8 rok.
5. Informacja o stanie ładu, porządku ibezpieczeństwa publicznego za2018 rok.

6. Informacja o stanie i strukturzebęzrobocia w Gminie Fałków za20|8'
7. Zapoznanie się ze sprawozdatiemz działaltości Gminnego Ludowego Klubu

Sportowego w Fałkowie za 2018 rok.
8. śprawo zdanie z r ea\izacji Gminnego Programu Profi laktyki t Rozwi4zywania

Alkoholowych w 2018 roku.
9. Przedstawienie sprawozdania z wysokości Średnich wynagrodzei nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w poprzednim roku.

to. mrormacja o p|anowanych w f0I9 roku imprezachkulturalnych na teręnie Gminy

oraz tchdostępnoŚć.
11. Sprawy roirre i wolne wnioski.
If . Zakoitczenie posiedzenia.

W zwiqzkłl z tym, ie nie zgł'oszono iadnychuwag do protokołu z poprzedniego

posiedzenia Komisji odbytego w dniu 24 stycznia}}|9 zostat onprzyjętyjednogłośnie.



Ad.pkt.4.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrałaksięgowa Publicznego ZakJadu

opieki Zdrowotnej w Fałkowie Krystyna Wedlechowicz i przedstawiła sprawozdanię

finansowe Zal<ładu za f018 rok.
Poinformowała ota, iePZ)Z kolejny rok sprawował opiekę lekarsko _ pielęgniarsk4

nad mieszkańcami gminy.
Swoją działalnośÓ Zal<Ładopierał o konkretne umowy z Narodowyrr Funduszem

Zdrowiaokreślające zakresy zadan i ich finansowanie.

Wiodęcyrn rodzajemdziałalnoŚci była podstawowa opieka zdrowotna i była to:

- opieka lekarska dla dzieci i dorosłych,
- opieka pielęgniarska środowiskowo-rodzinna dla dzięci i dorosłych,

- opi.t.u położnej środowiskowo-rodzinnej dla kobięt i noworodków,

- opieka pielęgniarska w środowisku tavczariai wychowania,
piozpósiadi również umowę z NFZ na ambulatoryjna opiekę specjalistyczn4w

zakresie połoznictwa i ginekologii.
Zgodnie) weryfikacj ą óanych Wzęprow adzonq przez Swiętokrzyski oddział NFZ

"id.klu.o*anych 
pacjentów dolękarzatta dzięft3t.I2,20l8 roku 3298 (na dzięit

01.01.2018 było3479),
Zdeklarowane do pielęgniarek środowiskowo-rodzinnych na dzięft3I.If 2018 roku

były 3263 osoby, ło połoznej zdeklarowane były 1824 pacjentki , pielęgniarka szkolna

na dzien3I.Lf ,2OI8 roku obejmowała opieką 418 uczniów.
w 2018 roku lękarze PoZ udzięIili}I658 porad lekarskich w Ęrm: 2170 porad

dzieciom irril.odzlęiy w wieku do 18 lat, 10 384 porad osobom w wieku 65lat i więcej,

If 567 porad lekarskich kobietom oraz 52 wiz5Ąy domowe.

W gabinecie zabtegowym wykonano 1590 zabiegów pielęgniarskich między innymi było

to: pomiar ciśnienia, mierzenie poziomu cukru, badanie EKG, dla97 osób wykonano

szczeprcnta przeciw gryPie.
W poiadni ginekologi 

"ino 
_ połoŻrliczej w 2018 roku udzielono 37 5 porad dla kobiet.

Poradnia reaIizuje równięzprogram profilaktyczny wczęsnego wykrywania raka szyjki

macicy, *.u.uóh tego programubezpłatnie wykonywane są badania cytologicznę dla

kobiet w wieku 25-59 lat raz na 3 lata.
W 2018 roku w ramach profrlaktyki ptzebadano 27 kobięt, natomiast 66 badań

cytologicznych wykonano kobietom poza pt o gramem w ramach diagnostyki

ginekologicznej.
Fietęgniart<i śródowiskowe w minionym roku w terenie wykonały I31 wtzyt

patronazowych u dzieci do t2 roku życia.
W domu chorego pielęgniarki środowiskowe wykonały 648 świadczeń lecztlczych
pielęgnacyj nych i diagnostyc zty ch.
PołoznaŚrodowiskoń * 2018 roku wykonała lLTwizyty patronaiowe u niemowląt do

6 tygodnia Ży cia udzie\aj ąc porad doty czących właś ciwej pielę gnacj i dzieci.

Realizując zadatia z zaĘ<resuprofilaktyki pielęgniarka szkolna wykonała 1f5 badai
wśród rrio dzieŻy szkolnej .

W omawianym okresie objęto równiez f50 uczniów profilaktykę fluorkową w klasach od

I do VI.
Jak dalej poinformowała Krystyna Wedlechowicz Publiczny Za\<ład opieki Zdrowotnej

w Fałkowie w 2018 roku miał podpisane umowy w zakręsie wykony'uvania badań



diagnostyki medycznej zlaboratorium Niepublicznego Zal<tadu Opieki Zdrowotnej
Pofudniowa w Końskich,rtgi usg z ZahJadem opieki Zdrowotnej w Końskich,
Pracownią B. Gruszkięwicz w Końskich, na wyko'nywanie diagnostyki c1Ąologtcznej z
ZaL<Ładem P atolo gii w Kielcach, na wykonywanie diagno styki obrazowo-
mammografi.cznej z Centrum Onkologii w Kiecach.
Na dzień 31.I2.20I8 zatrudnienie personelu medycznego przedstawiało się następujęco:

3lekarzy PoZ (umowa kontrakt), I Iekarz ginekolog ( umowa kontrakt), 4 pielęgniarki
na umowę o pracę ( w tym 2 pielęgniarki środowiskowe, l szkolna i 1 zabiegowa) i l
połozna ( umowa o pracę).
Będęc przy głosie księgowa poinformowała rowniei o akcjach profilaktycztlych
ręalizowanychprzy wspófudzia\ęPZoZ i sę to: badania wzroku, słuchu i badania
malnmograftczne.
Jak dalej poinformowała Księgowa PZJZw f0I8 roku zakupiono olej opałowy na

Sezon grzewczy za kwotę 30 962,52 zł.
Dla pacjentów z Gminy Fałków zrefundowano wykonanie badań laboratoryjnych,

radiologicztychi badań USG zatącztlą kwotę 84 793,20 zł,

W 2018 roku przychody ogółem wyniosły 1 l05 990,78 w tym PoZto kwota
1076284,03 zł ispecjalistyka 20 641r,00 zt,

Koszty Zal<ładu za 2018 rok to kwota 1 052 9t9,|9 zł i jest to 96,5Yo zatozonego planu.

Za2Ot8 rok PZ)Z osiągnął dodatni wyruku finansowy w kwocie 53 07|,59 zŁ

poinformowała Krystyna Wedlechowicz.
Na zakończenię Księgowa PZ)Z odpowiedziałanapytania radnych i udzieliła im

wyj a Ś ni eń doty czącyc h fu nkcj onow ani a Z a(<ładu,

Przedstawiona informacja stanowt zat'ączrtik nr 4 do niniejszego protokołu.
Następnie głos zabrała radna ElŻbtęta Sliwińska, która ponowiła swój wniosęk z

poprzedniego posiedzęnia Komisji o zwiększenie czasv praey lekarzy w ośrodku
Zdrowiaw Czermnie.
obecnie lekarue w tyrrr ośrodku przyjmLtJą dwa dni w tygodniu po 2 godziny i dwa dni
po 3 godziny.
Mieszkańcy Czermna oraz okolicznych miejscowości ze wzgIędu na brak lekarzy w
oŚrodku Zdrowia w Czermnię nie zostająprzyjęci, a często nie maję mozliwości dojazdu.

do Qśrodka Zdrowia w Fałkowie.
Zwroclła się ona do Krystyny Wedlechowicz o przekazatie Dyrektorowl'PZoZ wniosku
o zatrudnienię Iekarza i zwiększenie godztn przyjmowania pacjentów w ośrodku
Zdrowiaw Czermnie.
Będąc przy głosie radna stwierdził a, Że prob\em ten istnieje już od około 4lat i ponownie

zwrociła się o jego jak najszybsze rozwiązanię.
Kontynuuj4c swoj4 wypowied.Ź poinformował'a ona, ie po posiedzeniu komisji przekaie
Zastępcy Wójta numer telefonu lekarza, który jest zainteresowany pracą w oŚrodku
Zdrowiaw Czermnie i poprosiła o skontaktowanię się z tym lekarzęm.

Następnie głos zabraŁa Maria Domańska, która poinformowała, ze problem z
lekarzem w ośrodku Zdrowia w Czermnie był wielokrotnie poruSzany podczas
posiedzeń Komisji i sesji Rady Gminy w poprzedniej kadencji oraz ptzekazwany
Dyrektorowi PZ)Z podczas posiedzeń Rady Społecznej dztał'ającej przy PZOZ ktorej
była ona członkiem.



Ad.pkt.5.
Informację przesłanąprzezKomisariat PolĘi w Radoszycach o stanie ładu,

porządku ibezpieczeństwa publicznego za2018 rok odczytał'a Wiceprzewodnicząca
Rady Gminy Maria Domańska.
Teren Gminy Fałków w zakresię zapęwnieniabezpieczeństwa i porządku publicznego
jako jedna z pięciu gmin podlega Komisariatowi Policji w Radoszycach.
obsada etatowa Komisariatu Policji w f0I8 roku wyrosiła 23 funkcjonariuszy.
Teren Gminy Fałków objęty jest rejonem słuzbowym obsługiwarrym przez jednego

dzielnicowego, który obstuguje równiez częśc Gminy Ruda Maleniecka.
W realizacji zaduh służbowych funkcjonariusze Komisariatu Policji w Radoszycach
posługuj4 się czteręma oznakowanymi radiowozami i jednym nieoznakowanym

wyposazonym w środki Łączttości radiowej.
Teren Gminy Fałków jest terenem wiejskim ale słabo rozwiniętym rolniczo, nie

ma większych gospodarstw rolnych istnieje natomiast kilka zald'adów pracy daj4cych

zatrudnięnie mieszkańcom Gminy.
W omawianym okresie czasu wykclnano cz5mności w sprawie 50 zdarzen

przestępczych zaistniaŁych na terenie Gminy Fałków (o 6 więcĄ tiŻ' w roku 2017),

stwierdzaj ąc 4| przestępstw i osiągając ogóln4 wykrywalność na poziomie 71%.

odnotowano przestępstwa W następujqcych kategoriach: ntetrzeŹwi kierujący -7,

samobójstwo _ 2, wypadek drogowy - 3, kradziei mienia - 2, wyrąb drewna - 1,

oszustwo - 2, znęcanie się nad osob4 najbliŻszą _ 1, niealimentacja - 11, Wadziei
elementów linii telefonicznych i kolejowych I, podrobienie podpisu t,
przywł.aszczęnię mienia - 2, obcowanie płciowe z małoletnią - l, grożba karalna - 2,

ztęcatte się nad zwierzęcieffi_2, starking - 1, kierowaniepojazdem pomimo cofniętych

uprawnień -2.
W 2018 roku odnotowano spadek \iczby zdarzeh przede wszystkim w

kategoriach: kradzieimienia,wyr4b drewna, I<radzięż linii teleforucznej i kolejowej.

Wzrosła natomiast w porównaniu do roku 2017 liczba samobójstw, gtóźb karalnych,

Znęaan7a się nad zwlerzętami oraz niealimentacji.
Miejscowościami najbardziej zagroŻot,tymi przestępczością w 2018 roku na terenie

Gminy Fałków były: Fałków, Częrmno, Wola Szkucka, Skórnice, Czermno Kolonia,
Olszamowice i Budy.
W 2018 roku na terenie Gminy Fałków odnotowano łącznte 37 wykroczeń

w sprawie których przeptowadzono czynności wyjaŚniające to jest o 59 mniej

nlŻw roku 2017.
Wykroczenia te dotyczyty: bezpieczeństwa osób i mienia, wykroczeń drogowych,

obyczajtości publicznej, przeciwko mieniu, ustawy ,,o wychowaniu w trzeżwości,, oraz

przeciwko mieniu.
Powyzsze wykroczenia odnotowano
Starzechowice - 3, Olszamowice - 2,

Szkucka - l.

w miejscowoŚciach: Fałków - 19, Skórnice - 5,

Czermno _ 2' Smyków - 1, Plqskowice - 1, Wola

Dotyczyły one następujących wykroczeń: drogowe-23,kradziez mienia.|2,porządkowe -

l' ustawy,,o wychowaniu w trzęźwości'' - 1.



W 2018 roku funkcjonariuszę Komisariatu Policji w Radoszycach na podległyrr
terenie działania przeprowadzili łącznię 303 postepowania wyjaśniające w sprawach o
wykroczenia tj, o 22 mniej ruŻw roku 2017

Ponadto w omawianym okresie funkcjonariusze policji nałoŻyli 423 mandaty

karne na sprawców wykroczęh ijest to o 352 mniej ntŻ w roku ubiegłyrn, zastosowali
tówntęŻ 85 pouczeń.
Mandaty dotyczyły wykroczeń przeciwko przepisom
bezpieczeństwu osób i mienia, ustawy ,, o wychowaniu
publicznej.

Funkcjonariusze Komisariatu Policji w Radoszycach w
również kontrole i zwracali uwagę fla przwadki spożywania

2018 roku prowadzili
alkoholu w miejscach

niedozwolonych zwłaszcza w okoli c ach sklepów.
Te kontrole będą w dalszym ci4gu prowadzone' w przypadku ujawnienia wykroczefi w

tych samych placówkach handlowych będzie rozwazana możliwość wystąpienia o

cofniecię zezwolenla na handel alkoholem.
Podejmowane dzlałania oraz wykonyr,vafie przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji
w Radoszycach czynnoŚci przyczyniły się do uzyskania wielu pozytywnych wyników
dotyczących sprawców przestępstw jak i wykroczeń.
Zmierz,ały one równi ęŻ do poprawy bezpteczeństwa i porządku publicznego na teręnie

Gminy Fałków. Walka z przestępczościq, a takŻe wybrykami chuligańskimi zwł,aszcza

rriodzieŻy jest utrudniona ze względu na odległoŚć terenu Gminy od siedziby
Komisariatu i wydfużony czas reakcji na zgt'oszenie spowodowany czasem dojazdu na

miej sce tego zdarzenia.
W informacji zawarty jest równięŻ apel o informowanie Komisariatu Policji o wszelkich
organizowanych zebranlach z \oka\tą społecznością w celu uczestnictwa w nich

dzielnicowego.
Umoiliwi to poinformowanię mieszkńców o zasadach bezpiecznego postępowania

i występuj4cych zagroietiach na terenie Gminy.
Informacja stanowi załączntkrn 5 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt.6.
l w kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrataPoóinspektor ds. obsfugi organów . 

.

Gminy Irena Łowicka i odczytaprzesłanąprzez PowiatowyUrządPracy w Końskich
informację o stanię i strukturze bezrobocia w Gminie Fałków za2018 rok.

Na dzięfl3l grudnia2OI8 roku |iczba bezrobotnychz terenu Gminy Fałków wyrriosła

149 osób.
W tym: bezrobotne kobiety - 92, bezrobotni z prawem do zasiłku - 53, długotrwale

bezrobotni - 57 .

Na przestrzeni 2018 roku w Gminie Fałków nastąpił wzrost ilości osób bezrobotnych

o 21 osób.
W 2018 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich zarejestrowały się
293 osoby bezrobotne zamięszkałe na terenie Gminy Fałków (w tym 169 kobiet i l24
męŻczyzn,250 z tych osób poprzednio pracowało, a 43 dotychczas nie pracowały.

Po raz pierwszy zarejestrowało się 51 osób, natomiast po raz drugi i kolejny
zarejestrowały się 242 osoby.
W momencie ĘestraĄi 82 osoby uzyskały prawo do zasiłku dla bezrobotnych.

drogowym i porządkowyrn'
w trzeźwości'' i obyczajności



Z ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich w 2018 roku wyłączono 272 osoby

bęzrobotne (w tyrn 140 kobiet) z Gminy Fałków.
Z powodu podjęcia pracy zostało wył'qczonych 146 osób' l l osób zostało wył'ączotychz
powodu odmowy bęz uzasadnionej przyczwy przyjęcia propozycji odpowiedniej pracy

lub innej formy pomocy' ze statusu bezrobotnego dobrowolnie zrezygfiowaŁy 34 osoby.

Liczba bezrobotnych powyżej 50 roku życia na koniec grudnia 2018 roku wynosiła 43

osoby, do 30 roku zycia 51 osób' bezrobotnychbez kwalifikacji zawodowychbyło 67

natomiast bęzrobotnych bez doświadczenta zawodowego były 30 osób ( w tym 2f
kobiety).
Na konięc 2018 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy ztajdowało się 9 osób

niepełnospraulnych otaz 10 osób bezrobotnych w okresie do 12 miesięcy od dnia

ukończenia nauki.
Na aktywizaqę osób bezrobotnych zamięszkałych na terenie Gminy Fałków w

2018 roku wydatkowano kwotę 538 237,00 zł.

W ramach tyih Środków zaktywizowano 64 osoby bezrobotne w tym między innymi:

- prace interwencyjne - 1 osoba beztobotna,
- roboty publiczne - 29 osób bezrobotnych,
. staŻ- 19 osób bezrobotnych,
- dotacje _ 9 osób bezrobotnych,
- szkolenia - 4 osoby bezrobotne,
Przedstawiona informacja stanowt zał4cznik nr 6 do protokołu.

Ad.pkt.7.
Sprawozdanię z działalności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie

za 20|8 rok i plany na20|9 rok przedstawił Prezęs Klubu Hubert Szymczyk.

1. Celem działalności GLKS Fałków było:

o rozwijanie ogólnej sprawności ftzycznej wśród mieszkańców Gminy Falków oraz

dzieciirtodzieiy zterenów wiejskichpoprzez regularne treningi i rozgrywki'
o zddtłezowanie co najmniej 40 dziect z tęręrtów wiejskich - w regularne treningi

piłki nożnej, oraz piłki siatkowej
o nauka pracy w zespole, nauka zasad fair play, radzętię sobie z zarówno z wy9raftq

jak i z poruik4 . poprzęz odpowiednie elementy
o szkolęnia i udział' w meczach międzyklubowych , rozgrywkach zwiqzkowych

. organlzowanie imprez sportowych dla mieszkańców Gminy Fałków
C pokazanie dzieciom i rriodzieŻy alternatywnej dla ',siedzenia 

przed telewizorem i
komputerem'' męto dy Z ago spodarowania czaslJ wolnego

o zĄęcia f,ttness dla kobiet_ podniesienie ogólnej sprawności ftzyczrcj mieszkanek

Gminy Falków _ Zagospodarowanię czasu wolnego
Planowane zĄęcia szkoleniowe we wszystkich sekcjach odbywaty się zgodnie z

zał'oŻonym planem Drużyny GLKS FAŁKOW brały aktywny udział' w imprezach oraz

zawodach.Inprezy sportowe oraz zawody odbywały się po godzinach lekcyjnych oraz

w dni wolne od nauki i pracy czwzapewniony został aktywny wypocz1mek.

2. Szczegółowy opis podjęĘch działań
1. Zaiecia treningowe dla dzieci i młodzieżv . piłka nożna



ZĄęcia odbywały się trzy razy w tygodniu po 1,5h. w zajęciach brało udziat ok.25
osób.

Łqczrueprzeprowadzono -,!,I0 zajęć treningowych. ok 160 godzin

ództwa i k
młodzieżow

Rocznik 2003 i młodsi

1. (|7.02,l8) Turniej w Stąporkowię _ 3 miejsce (6 drużyn)
2. (15.03.18) Trojmęczw Końskich:
3. (30.03.18) Sparing w Końskich:
LIGA TRAMPKARZY STARSZYCH 2OO3

1. (03.04.18) Bucovia Bukowa _ GLKS Fałków
2. (10.04.18) GLKS Fałków _ KS Smyków
3. (1 5.04. 1 8) GLKS Fałków _ PartyzantRadoszyce
4. (18.04.18) GLKS Fałków - Hetman Włoszczowa
5. (25.04.18) Victoria Mniów - GLKS Fałków
6, (28.04,18) GLKS Fałków - Wierna Mał'ogoszcz
7. (01.05.18) Sokół Rykoszyn - GLKS Fałków
8. (05.05.18) HetmanWłoszczowa - GLKS Fałków
9. (13.05.18) GLKS Fałków _ Bucovia Bukowa
l0.(19.05.18) KS Smyków _ GLKS Fałków
||.(26.05.18) Partyzant Radoszyeę _ GLKS Fałków
12.(29.05.l8) GLKS Fałków - Victoria Mniów
l3.(02.06.18) Wierna Małogoszlz- GLKS Fałków
14.(10.06.18) GLKS Fałków _ Sokół Rykoszyn

LIGA JUNIoR MŁoDSZY f002l2003

1. (04.09.18) KS Smyków _ GLKS Fałków
2. (08.09.18) GLKS Fałków _ Futsal Nowiny
3. (l l.09.18) GLKS Fałków _Partyzant Radoszyce

" 4. (16.09.18) Radiators Stąporków - GLKS Fałków
5. (23.09.18) GLKS Fałków - Hetman Włoszczowa
6, (30.09.18) Partyzant Radoszycę - GLKS Fałków
7. (04.10.18) GLKS Fałków - KS Smyków
8. (13.10.18) FutsalNowiny- GLKS Fałków
9, (l9.10.1s) GLKS Fałków - Radiators Stąporków
|0,(27.10.18) Hetman Włoszczowa _ GLKS Fałków

Liga LZS. llPiłkarska Kadra Czeka''

1. Gimnazjum Chęciny - GLKS Fałków 3: 1

I:2
3:2
5:3
1:5
1:5

1:10
l:1
0:1
1:1

I:2
4:5
5:3
l:1

10:0

),)
0:1

^.,|
2t4
1:3
).)
1:6
9:0
1:3
3:0

Ł4cznie drużyna rrt,odzieżnwa piłki noznej chłopców rozegrał'a 31 meczy i 5
sparringów.

Druzyrra uczestticzyła w 1 6 spotkani ach wyj azdowych.



Rocznik 2008, 2009 i młodsi

1. (03.02.18) Turniej o Puchar Prezesa Śzpx w Kielcach
2. (10.02.18) Turniej o Puchar Prezesa ŚzpN rłe Włoszczowej
3. (13.02.18) Sparing w Fałkowie
4. (|7,02,18) turniej o Puchar Prezesa ŚzpN we Włoszczowej i awans do finałów zf

miejsca.
5. (18.03.18) Finały województwa o Puchar Prezesa SZPN i 8 miejsce w

województwie.
6. (29.04.18) Liga Żaka starszego 2009 we Włoszczowej:
7. (05.05.18) Liga Żaka starszego 2009 w Kluczewsku:
8. (20.05.18) Liga iakastarszego 2009 we Włoszczowej:
9. (f7.05,18) Liga Żaka starszego 2009 w Małogoszczy..
10. (15.07.18),,SZANIEC CUP"
1 1. (31.08.18) Turniej w Końskich orgaruzator Neptun rocznik f009
If ,(16.09.18) Liga orlika starszego 2008 w Końskich
13.(22.09.18) Liga orlika starszego 2008 w Końskich:
14. (30.09.18) Liga orlika starszego 2008 w Radoszycach:
l5. (14.10.18) Liga orlika starszego 2008 we Włoszczowie:
ro.1is. |2.fOI8) iurniej eliminacyjny o PucharPręzęsa Śzpx . Chęciny

Fałków -

(04.02.18) Turniej o Puchar Prezesa Śzpx w Fałkowię - f miejsce / 5
druiyn

(02.06,18) Liga Żaka starszego 2009 w Fałkowie:
(07.10.18) Liga orlika starszego 2008 w Fałkowie:
(0f.I2.20L8) Turniej Mikołajkowy 02.|2.2018 - 6 druzyn - ok 60

zawodników
1. GLKS - AP Fałków
2..AP Końskie I

3. NEPTLIN Końskie
4. AP Końskie II

5. AP Piotrków Tryb.
6.GLKS-AP Fałków II

(f2,|2.18) Turniej o Puchar Prezesa ŚzpN w Fałkowie

Łącztie druiyny dziecięco - riodzieiowe rozegrały ok 90 spotkań

16 turniejów wyjazdowych

5 turnieje na terenie Gminy Fałków



. Ząęcia odbywały się raz w tygodniu w okresię 0I,02 - 13.04 oraz 0|.09 -

3r.12.2018
Łączrue przeprowadzono: 40 godzin-zajęć, w ramach wolontariatu

o zajęciadla grupy rriodzieŻowej odbywały się dwarazy w tyg.w okresie
08.01.2018 - 20.06.2018 oraz3 razy w tyg. w okresię 04.09 - 09.11 w
ramach ''Programu KLUB 2018'' łącznie przeprowadzono ok 90 godzitt
zajęÓ treningowych.

5. Udział w rozgrvwkach III ligi kobiet. Świetokrzvskiei Lidze LZS. organizacia
turnie iał w innvch tu
powiatu. woiewództwa i kraiu - GLKS FAŁKOW

o IIIliga seniorek - GLKS Fałków - VI miejsce (lf druzyn)

W ramach realizacji zadania druiyna rozegrała 2 końcowe spotkania:

RAS6 Szydłowiec * GLKS Fałków l:3

GLKS Fałków - SPS CONSTRUCTION KIELCE 2:3

o Turniej piłki siatkowej kobietz okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet -
10.03.2018

IJ&Ziałbrało 6 druŻyn- druŻyna GLKS Fałków zdobyŁa II miejsce (łqcznie ok 60

uczestników)

l. LZS Wola Morawicka
2. GLKS Fałków
3. GKS Kluczewsko
4.ILo Końskie
5. Pilica Przedbórz
6. Gimnazjum Fałków

r II miejsce w Finalę Świętokrzyskiej LigiLZS w Bilczy - startowało 9" ,drużyn - 25.03.20|8
o Reprezentacja Gminy Fałków brał'audział w Wojewódzkich Letnich

Igrzyskach LZS w Łopusznie - 17,06.2018 - ok. 30 osób osi4gając świetne

- 
: ]*łr.ĘTfff#,txx;*"rtowych
. I miejsce - koszykówka męŻczyzn
. II miejsce - piłka siatkowa kobiet

: iil#ł:li'ł5##[:ii:ł
. III miejsce - piłka ręcznamęiczyzn
. ilI miejsce - przeciąganie liny męŻczyzn

IV miejsce - piłka noinamężczyztt



IV miejsce - piłka siatkowa męiczyztl

o StartY w biegach górskich. Piotr Koń
03-03-2018 - Szczyrk- Bieg na Klimczok- f m-ce
07-O4-2O|8- Brenna- Bieg Alpejski Żołnierzy Wyklętych - 2 m.ce
28-04-2018- Jędrzejów- Bieg uliczny na 10 km - 3 m.ce
03-05-2018- Końskie- Masowe Biegi - 2 m.ce
19-05-2018 - MiedzianaGóra- 

'Bi.g 
uIiczny na 10 km _ 4 m.ce

26-O5-2OL8- Sobótka- Bieg na S1ężę- Mistrzostwa Polski w biegach górskich na krótkim

dystansie - 4 m-ce
10-06-2018- Bieg Wł. Zamojskiego do Morskiego oka ( l0 km)- 2 m.ce

30-06-201 8 - Przedbórz- Przedborska Dycha - 1 m.ce
28.07-2OL8 . Stary Smokowiec- Słowacja- Tatranska Selma- 10 m.ce

04-08- 2018 - Międzygórzę-Mistrzostwa Polski w biegach górskich w stylu alpejskim- 8

m-ce
|2-O8-2Ot8 - Ludwikowice Kłodzkie- Bieg na Wielka Sowę- 6 m.ce

19-08-2018 - Brenna - Bieg o Breńskie Kierpce- 6 m.ce
06.10-2018 - Zawoja- Bieg na Babią Górę- Memoriał Wojtka Kozuba- 1 m.ce

Z1-lO-fOI8 - Zakopane- Bieg na Kasprowy Wierch- Mistrzostwa Polski skyrunning - 8
m-ce
27-10-2018 - Bystra- Bieg o Zł"otą Szyszkę- 15 km- 2 m-ce
03-11-2018 - Przełęcz Kocierska-Bieg na Potrójną-15 km- 6 m.ce
24-II-}0I8 - Ustroń- Etapowy Bieg na Czarrtonę Wielk4- 8 m.ce i III M.CE W Lidze
2018

6. Zaiecia fitness dta kobiet . GLKS FAŁKOW
o w okresie 01.03 - 3I.03 oraz 01.10 - 3l.I2 _prowadzone były zĄęcia

fitness - dwa tazy w tYg. Po th
ł'ącztie przeprowadzono 50 godzin zajęć, fitness

7. w rozn
nozne Fittness G

FAŁKow

10.03.2018 _ Maraton Aerobiku,,,Zdrowo i sportowo'' - 30 osób

Gośó specjalny _ instruktor f,rtness z Włoszczowy - Małgorzata Dziuba -

"ZLLmba"
GoŚć specjalny - instruktor z Warszawy - Magdalena Samulewicz

"Pilates"
Wykład dietetyczki _ p. Moniki Bartos - ,,Co ztq dieta,,

Kącik kosmetyczny - Magdalena Motyka
Pomiar i arraltza składu ciaŁa - BMI - Maria Maślanka
1,5.|f.20I8 . Mistrzostwa Gminy w tenisie stołowym - 4 kategorie
wiekowe.30 osób
22.1f.20t8 - II Świateczny Turniej Piłki nożnej halowej .4 drużryny l
40 osób



8. Dzięki współpracy zp, Łukaszem Maciejczykiem (całoŚć finansowantadruŻyny

w rundzie jesiennej - w11azdy' obsł.uga sędziowska' w)magrodzenie treflera, oraz

komplet strojów) udało się wskrzesió i zgłqsić drużynę piłki nożnej do rozgryr,vek

Klasy B - celem jest awans do wyzszej klasy rozgrywkowej. W druŻyne 90%

składu stanowią zawodnicy zamieszkali na terenie Gminy Fałków. Po rundzie
jesienne irczegrattiu 10 Spotkan (5 wyjazdowych) drużyna zajml4e 7 miejsce.

9. Klub GLKS Fałków nie opiera się tylko na dotacji otrzymanej z UG w
Fałkowie ale również pozyskuje Środki z innych źródęł:

o W roku 2018 udało się pozyskaó dotację w wysokości 15 tys, zł z Ministerstwa

Sportu i Turystyki w ramach programu "Klub 2018".
Dotacja wg Wymogów MSiT została przęznaazona na zakup sprzętu sportowego

oraz opłatę trenerską.
o Rodzice trenujących dzieci równiez finansowo przyczwLaj4 się do dzlałalności

klubu gdyz 11ię pósiadamy wystarcz Ąących środków na transport na zawody - ok

30 wyjazdów w ciągu roku - na kwotę ok 10 tys. zŁ

StaĘsĘki

o łącznie we wszystkich sekcjach przeprowadzono ponad f90 godzin zajęć

treningowych, w których aktywnie uczestniczyło ok 60 osób w wieku od 6-60 lat,

o na tęrenię Gminy zorgattzowano: 28 rożmego rodzaju imprez sportowych: 20

pojedynczych męczy oraz 8 większych imprez sportowych, W których

uczęsttticzyło ponad 5 00 uczestników,
o nasi zawodnicy bra\iudziałw 61róinych imprezachpoza terenem Gminy Fałków

reprezentując klub i Gminę na terenie powiatu, województwa i kraju.

17 startów - Piotr Koń,
16 startów - grupa rriodzieiowa p. nożnej,
19 startów . grupa dziecięco - rrrtodzięźtowa w piłce toinej,
5 meczy. klasa B seniorów,
3 starty - piłka siatkowa kobiet,

_ 
1 start - reprezentacja GminY,

4. Finansowanie:

) Dotacja zIJG Fałków - 50.000 zł,
) Dotacja MSiT - 15000 zł,
) składki członkowskie i darowiztty - fl4f9,00,

Razem - 86 429 ZŁ

Plany na 2019 rok:

) Pozyskanie dotacj r ztJG - do f9 stycztia.
> IJdział &uŻyny siatkarskiej kobiet w Lidze LZS, Turniejach Piłki Siatkowej,

prowadzeni e zajęÓ treningowych, zatllp sprzętu sportowego.



) organizacja imprez dla mieszkańców terenu Gminy Fałków - Turnieje Piłki
Nożnej Halowej, wakacyjny Turniej Pilki Nożnej (Fałków, Czermno),

Mistrzostwa Gminy w Tenisie stołowym ią.
) IJdział druŻyn GLKS Fałków w imprezach organizowanych przez inne podmioty:

Turnieje, Ltga,Igrzyska LZS letnie i zimowe.
) organizaqa turniejów (3,4) oraz wyjazdy młodszych grvp dziecięcych piłki

nożnej na rozgrywl,l związkowe lub turniej e okolicznoŚciowe.
) Prowadzenie zajęć treningowych i udziat w profesjonalnej 1idze juniorów SZPN -

liga, sparringi, zakup sprzętu sportowego.
Prowadzenie zajęć treningowych i udział. w rozgrywkach seniorów klasy B SZPN

liga, sparringi, zakup sprzętu sportowego.
- Wspieranię czołowego zawodnika w biegach górskich _ Piotra Konia.
- Prowadzenie zajęć aerobiku/fitness dla kobiet Z terenu Gminy Fałków,

or ganizacja Maratonów Aerobiku, zakup sprzęfu sportowego.

- Pozyskanie dotacji z MSiT - w programie ,,KLIJB".
Będąc przy głosie Hubęrt SzymczykzwroclŁponowił swoją prośbę o zakup na

p otrzeby GLKS piłko chwytów.
śtwięrdził on, Że p otrzeb a p o dyktowana j e st zwiększeniem bezpieczeństwa zawodników

podczas meczy odbywających się na boisku w Fałkowie.
Następnie Prezes GLKS zwroctł się o uprzątnięcie pomięszczenlamagazpv
zta1dującego się przy boisku w Fałkowie, jak poinformował pomieszczeniębędzie
zagospodarowane ta potrzeby Klubu.
Kontynuuj4c swoją wypowieÓŹ Hubert Szymczyk zwrócił' się równiez o udostepnienie

ci4gnika zlJrzędu Gminy i pomoc w uprzątnięciu pozostałości po zimie zterenu boiska
GLKS w Fałkowię.

Następnie gł.os zabrał Gminny Komendant ochotniczych Straży Pożarnych
GrzegorzZganiacz,który zaprosił.Prezesa GLKS nazebranie w jednostce oSP w
Fałkowie.
Jak poinformował Grzegorz Zganiacz podczas tego zebrania między innyrni poruszona

zostanie równteŻ Sprawa pomocy dla GLKS ze strony jednostki oSP.
Zuwagina to, Żepodczas ćwiczeń i zawodów sportowo-poiarttczych z boiska GLKS
korąystaj4 jednostki oSP GrzegorzZganlaez zasugęrował pomoc przy uffzymantu
nawierzchni boiska ( np. koszenie).

Głos ponowniezabrał.Pręzęs GLKS izwróc|ł się o pokrycie ze Środków budżetu

Gminy kosztów ubezpieczetiazawodników GLKS w Fałkowie na rok 2019,

Komisja pozytywnie ustosunkowała się do wniosku Prezesa Gminnego Ludowego

Klubu Sportowego w Fałkowie.
Na zakońc ze|7Le Hubert Szynczyk udzielił dodatkowych wyjaśnień i odpowiedział

na pytania dotyczące omawianęgo tematu.
Zwróctł' się on równiez o umozliwienie mu podczas sesji Rady Gminy zorgan1zowanie

prezentacji multimedialnej z działaLnoŚci GLKS w Fałkowię za20l8 rok.

Sprawozdanie stanowi załączttiknr 7 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt.8.
Następnie Przewodniczący Komisji powitał Barbarę Badelskę Sekretarza Gminy i

udzielił jej głosu.



Zapoznała olla ze sprawozdanięm z realtzacji Gminnego Programu Profi laktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2018 roku.
Poinformowała ona, że Gminna Komisja Rozw1ązywania Problemów Alkoholowych
rca\tzt4e zadatia wynikaj4ce z ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu
alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii i jest to zadatiem własnym
Gminy.
Głównym zadaniemKomisji jest prowadzęnię rozmów motywacyjno-intęrwencyjnych w
celu podj ęcia leczenia przez osobę uzaleitiott4 od alkoholu i wspófuzaleznionych
członków rodziny oraz podejmowanie działafi dyscyplinujących osoby nadużyrvające
alkoholu j ak równie i pr opagowanię zdrowego trybu Ży cia bez uzalęitiefi .
Komisja w 2018 roku odbyła Ł4cznle 8 posiedzeń i wezwata I7 osób, ptzeprowadztŁa 4

rozmowy z osobami nadużywającymi alkoholu, skierowała 2 wnioski do Sądu celem

orzeczęnia o obowiązku podj ęci a lęczęnia odwykowego.
Celem spotkń Komisji z tymi osobami jest nakłanianie ich zarówno do leczenia
zamkniętego w Wojewódzkim ośrodku Terapii UzaleŻttienta od Alkoholu i
WspółuzależnieniawMorawicy,jakrówniezwPoradniIJzaIężnięńwKońskichbądź
terapii w grupach AA.
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2018 roku ręaltzowała
Program zatwterdzony Uchwałą Rady Gminy.
Komisja na swych posiedzeniach :

- rozpatrzyŁa wnioski o wydanie zezwoleh dla podmiotów zamierzĄ4cych prowadziÓ

sprzedai napojów alkoholowych i wydałaIl postanowień opiniuj ących ,
- nabteiąco omawiałareaLizację zadafi wynikajęcychz rocznego programu profilaktyki,
- rozpatrywała pisma naleiące go kompetencji Komisji,

Komisja ściśle współpracowała z Komisariatem Policji w Radoszycach, Zespołem
Interdyscyplinarnym ds. Przemocy w Rodzinie oraz Gminnym ośrodkiem Pomocy
Społecznej w Fałkowie.
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych realizując w 2018 roku
Gminny Program:
- utrzymyr,vała punkt konsultacyjny dla osób uzaleznionych i ich rodzin, w ramach
dziaŁaniapunktu konsultacyjtego zatrudniono Panią psycholog, która w 20l8 roku
udzipliła 85 bezpłatnych porad w tym 54 dIa kobiet, 8 dla męiczyzrLiL3 dla dzięci.
Porady udzielane były 3 razy w miesiącu podczas trzygodzinrtych dyżurów w oŚrodku
Zdrowiaw Fałkowie, koszty wynagrodzenia dla psychologaw 2018 roku wyniosły
10 500,00 zł;
- zorganizowała zajęcia świetlicowe dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji w
9 sołectwach gminy, w tym celu zakupiono między innymi: piłkarzykt,, stół do tenisa

stołowego' piłki, gry p|anszowe, artykuły piśmiennicze ipapiern7czę malowankr otaz

środki czystoŚci.
Zatnsdniono 9 opiekunek w Ęrm 

,7 w ramach staŻy oraz robót publicznych z Powiatowego
Urzędu Pracy i 2 naumowę o pracę zbudżetu Gminy.
Łącztty koszt zajęć, wyniósł 13 265,33 zł z czego 4 865,33 ztwydatkowano nazakup
wyŻej wynienionego wyposazenia, kwotę 8 400,00 zŁwydatkowano na wynagrodzęnie
dla 2 opiekunek.
- współorgatizowata sportowy,,XI Turniej Gwiazdkowy'' dla uczniów szkół
podstawowychz terenu gminy _ koszt 3 000'00 zł'



- dofinansowała wycieczki dla uczniów szkół podstawowych oraz scholii i ministrantów

zParafli Czermno na kwotę 6 600,00 zł',

- ufundowałapoczęs|unki dla uczniów szkół zterenu Gminy Fałków podczas zabaw

choinkowychorazz okazjiDntaDztecka na łqcztląkwotę 2 668,43 zł',

- wspólnie z Komęndą Powiatow4 Policji zorganizowała Turniej Piłki Siatkowej d1a

uczriów oddziałów gimnaĄaltych zterenu Powiatu Koneckiego - koszt zakupu nagród

wyniósł 3 002,00 zł,
- współorganizowałaPiknik Rodzinny podnazw4,,Dni Gminy Fałków'', na ten cel
przęznaczono kwotę 10 000 zł,
- sfinansowała letnie kolonie zprogramem profilaktycznp dla 9-ciorga dzięctt
rri.odzieŻy zrodzinkorzystającychz pomocy społecznej za kwotę 9 000 zt.

Na realizację zadafiwynikaj4cychz Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania
problemów Alkoholowych Komisja dysponowała funduszami pochodz4cymi z opł'at za

zęzwolęnia na Sprze daŻ tlapojów alkoholowych poinformowała Barbara Badelska.

W 2018 roku sprzedainapojów alkoholowych prowadziło naterenie Gminy f7 putktow

Dochody z opłat za zez:wolenia na sprzedaż: napojów alkoholowych w 2018 roku

wyrriosły 81940,24 zł.
W 2018 roku na plan wydatków 80 000,00 złwydatkowano 67 957,24 zł.,budietzostał
wykonany w 84,950ń.

Przewodntczący Komisji Bogusław Bartos zwrócił się do Barbary Badelskiej z

zap7Ąaniem, czy zę środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych może uzyskać środki nazorgatizowanie w miejscowości olszamowice
turnieju w tenisie stołowym o puchar sołtysa.

BarbaraBadelska wyjaśniła aby do Komisji wystąpió z wnioskiemwrazz
zaŁączonymRegulaminem Konkursu, który musi zawieraó elementy profilaktyQzlte.

Radna ElŻbtęta Śhwińska zwrócił'a się z zap1Ąaniem jaka kwota ze środków

Komisji zostaławydatkowanafla orgatizację Festynu Dni Gminy Fałków w 2018 roku.

BarbaraBadelska stwierdziła, ie na tęn cęl ze środków Komisji przęzrnczorrc

kwotę10.000 zł.
Wiceprzew odnlczącarady Gminy Maria Domańska zwroclł'a się z zapytaniem

jaka-kwota zę środków Komisjizostałaprzęznaczona na poczęstunek podczas zabaw

choinkowych w szkołach w 2018 roku.
Barbara Badelska poinformowała, ie naten cel wydatkowano kwotę około

3 000,00.
W dyskusji nad omawianym tematem radne Elżbięta Sliwińska i Maria Domańska

zwrocltyuwagę na brak mozliwości w Czermnie zagospodarowania czasuwolnego dla

dziecrw okresie ferii zimowYch.
Jak stwierdzitaradna ŚHwińska w okresie od miesiąca X do miesi4ca III dzieci nie mają

mozliwo ś ci aktywnego sp ędzen ia czasu wolne go.

Radna Maria Domańska zasugęrowałarozwazenie aby osoba pracująca w
Bibliotece w Czermnie w ramach swojego zatrudtienia w okresię ferii zimowych f-3
godziny dziennie zajęła się zagospodarowaniem czasu wolnego dla dziect.

W dalszej częścitego punktu poruSzono mtędzy innymi temat potrzeb

remontowych w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie.



Zastępca Wójta wyjaśnił, Że co roku przeprowadza onprzeglądy budynków
jednostek organizacyjnych Gminy i w protokołach wskazuje nieprawidłowości i
zalęcenie któr9 powinien wykonać zarz4dcabudyrlku co nie zawszejest realizowane.

Radna Sliwińska zwróctła się z zapytaniem czy przy okazji termomodernizacji w
budynku szkoły w Częrmnie planowana jest wyrniana podłóg.

Zastępca Wójta wyjaśnił, żze w.ymiata podłóg nie jest w tym zakręsie robót.
Kontynuując ten temat radna Sliwińska i radna Domańska stwierdziły) zę przy

okazjitermomodemizacji w budynku szkoły w Czermnie z irurych środków możta
rowtiei wykonać inne prace ( 

''p. 
*ymiana podłóg).

Następnie głos zabrał'a księgowa oświaty Halina Soboń' która poinformowała, że
szkoły posiadają swoje budŻety, któryzrni dysponują Dyrektorzy Szkół napotrzeby
zw iązane z tymi placówkami.

Na zakończenię Barbara Badelska udzielił'a dodatkowych wyjaśnień i
odpowiedz iał'a ta pytania doty czące omawi ane go tematu.
Sprawozdanie stanowt zat'ącztik nr 8 do protokołu.

Ad.pkt.9.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabraŁaksięgowa oświaty Halina Soboń.

Poinformowała ona o wysokości średnich wynagrodzennauczycieli naposzczęgólnych
stopniach awansu zawodowego w 2018 roku.

Nauczyciel stazysta- suma iloczyrru średniorocznej liczby etatów i średnich
wynagrodzeń ustalonych dla okresów obowiązywania poszczególnych kwot bazowych
w 2018 roku wyniosła 12 267,85 zł ,wydathj poniesione na w)magrodzenia dla stazystów
to kwota |3 4I3,7IzŁ, dopłat nie było.

Nauczyciel kontraktowy - suma iloczynu średniorocznej liczby etatów i średnich
wyrragrodzeń ustalonych dla okresów obowiązywania poszczegó|tychkwot bazowych
w 2018 roku w1miosła 61 898,04 zł',wydat\<tponiesione dla tej grupy nauczycieli to

60 296,39 zł , do wynagrodzen dopłacono kwotę 1 601 ,65 zt.

Nauczyciel mianowany _ Suma iloczyrru średnioroczrcj liczby etatów i Śrędnich
w1magrodzeń ustalonych dla okresów obowiązywania poszczególnych kwot bazowych
w 20|8 roku w1miosła 5I2 993,67 zł', wydatki poniesioTe to 570 999,36 zł dopłaty nie
było*

Nauczyciel dyplomowany _ Suma ilocz1mu Średniorocznejliczby etatów i średnich
wynagrodzeń ustalonych dla okresów obowiązywania poszczegolnych kwot bazowych
w 20t8 roku kwota wylriosła 2 |03 528,26 zł , poniesiono wydatki w kwocie
2 256183,85 zł., dopłat nie było.

Ad.pkt.10.
Następnie Przewodntczący Komisji powitał Dorotę Anioł Inspektora w Urzędzie

Gminy prowadz4c4między innymi Sprawy z zakesu promocji Gminy.
Poinformowała ona o planowanych na 2019 rok imprezach kulturalnych.

Pierwszą z nichto spotkanie sylwestrowe i powitanie Nowego Roku przed
budynkiem Urzędu Gminy.

Kolejna uroczystośó odbywa się w miesiącu kwietniu w miejscowości Bulianów,
która upamiętrria mord żydów i polskiej rodzitty olszewskichprzezNięmców.
Uroczystość ta odbywa stę zudział.ęmuczniów szkół zterętu Gminy w okolicy dnia



16 kwietnia kiedy to przrypadarocznica mordu.
Następna impreza zaplanowana jest w Fałkowie tapoczątku miesiącamĄa

biei4cego roku w powi4zaniu ze świętem Konstytgcji 3-go Maja poinformowała Dorota
Anioł.

Kolejny to coroczny Festyn pod nazw4,,Dni Gminy Fałków'', który zostanie
zorganizowany tradycyjnie w miesiącu lipcu.

Jak co roku 11 listopada planowane są obchody odzyskania niepodległości ptzez
nasz kraj.
Kontynuuj4c swoją wypowiedźDorota Anioł poinformowała, Że po razpierwszy w
miesiącu czerwcu 2018 roku w Fałkowie odbył się Festyn Rodzinny z okaĄi Dnia
Dziecka, Matki i Ojca.
W organizację festynu zaangaiowali się zarówto nauczyciele, uczniowie, rodzice jak
równięi Gmirrrry Ludowy Klub Sportowy w Fałkowie.
Cieszył się on bardzo dużym zainteresowaniem nie tylko wśród mieszkańców naszej

Gminy dodała.
Ponadto w dniu 30 wrzęśnia 2018 roku w Częrmnie odbył się Festyn pod nazwą

,,o calić od zapomnienia''.
Festyn zorgatizowany został'przy udziale środków finansowych pozyskanych z Lokalnej
Grupy Działania przezjednostkę ochotrriczej Straży Pożarnej w Czermnie.
Jak dalej poinformowała Dorota Anioł FesĘm tęn również cieszył' się dużym
zainteresowaniem nie tylko mieszkańców gminy.

Będąc przy głosie poinformowała ona, ze w miarę mozliwościlJrz4d Gminy
lczestniczy rówrueż w imprezach organtzowanych przęz Starostwo Powiatowe.

Następnie gł'os zabraŁ członękKomisji jednocześnie Gminny Komendant oSP
GrzegorzZgatiacz, który poinformował o planowanych w 2019 roku w Fałkowie
Gminnych Zaw o dach Sportowo - P oŻamtczy ch,
Zawody planowane Są na przełomie miesi4ca lipca i sierpnia 2019 roku dodał.

W dalszej częścitego punktu gtos zabrataradna z miejscowości Częrmno Elzbieta
Śtwińska, która na wstępie zwróctł'a się z zapytaniem czy w roku biezącym jest
zaplanowany festyn w Czermnie.

Dorota Anioł poinformowała, ze festyn, który odbył się w ubiegłynr roku w
CzerJnnię finansowany był ze środków zewtętrznych i roku f0I9 nię ma możliwości ich '

pozyskania.
Gtos ponownie zabrałaradna Sliwińska, która poinformowałażze w ubiegłych

latach Festyn,,Dni Gminy Fałków'' był dwudniowy' jeden dzień w Fałkowie i drugi w
Czermnie.

W związlll z tym, Żę nię wSZyScy mieszkańcy Czermna oraz okolicznych
miejscowoŚci mają mozliwość dojazdu do Fałkowazwrócił'a się ona o zorganizowanie w
2019 roku festynu w tej miejscowości.

Do wypowiedztradnej ustosunkowała się Dorota Anioł, która wyjaśniła ze FesĘm
Dni Gminy Fałków jest jednodniowy poniewai zmntejsza to koszty.

Następnie głos zabrała W iceprzewodnicz4ca Rady Gminy Maria Domańska, która
Zasugerowała aby w Czermnie zorgantzowai Festyn z okazjiDntaDziecka' który w 2018
roku cieszył się w Fałkowie duzym zainteresowaniem.

Radna Elibięta Sliwińska zwróclła się o rozwaietie mozliwoścl or9afizacji na
przemianFestynu z okaĄi Dnia Dziecka Fatkowię i w Czermnie.



Na zakończęrlie tego punktu gŁos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Piotr
Gonerka, który Zaproponował aby Rada Gminy objęła patronatem jedna z imprez
organizowanych przez Gminę ( np. Dzieil'Dzieckączy Dtti Gminy Fałków) i zĄęła się
stroną orgarizacyjną. Taką propozycję przedstawi wszystkim radnym po następnej sesji
RG.
Ad.pkt.l1.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrali
- Radny Bogusław Bartos, który poinformował., ie w miejscowości olszamowice na

zabęcie ulicy Zapłocie nie świeci ledowa lampa oświętlenia ulicznego.
- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maria Domańska, która zwrócIł'a się o dobudowę
lampy oświetleniaulicznego w miejscowoŚci Leszczyny przy posesji Pani Baran.
- Radna Anna Pluta, która zwróciła się o usunięcie awarii lamp oświetlenia ulicznego w
Zy gmurfiow ie przy po s esj ach P opędy i o strowskiej .

Ad.pkt.12.
W związ\ęt- zę zrealizowaniem porządku Przewodniczqcy Komisji podziękował

w s zystkim za udział' i zamll.nął p o s i e dz eni e Komi sj i.

Na tym protokół zakoilczotto.
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Bogłsław Bartos


